
DL-møde 17. marts 2025 

Dagsorden 

1. Velkommen 
2. Valg af referent 
3. Status på økonomi og budget 

Herunder aktuel driftsstatus 
4. Evaluering af afholdte arrangementer: 

a) Pingobold d. 5/2 
b) Ragnarok d. 28/2 - 2/3 

5. Kommende arrangementer: 
a) 2. Planlægningsmøde for divisionsturnering 
b) Divisionsturnering d. 5/4 (mikro/mini), d. 3/5 (junior) og d- 17-18/5 (trop)  
c) Seniordag d. 6/4 
d) Bestyrelseskursus d. 7/5 
e) Kursus i Sikkerhedsinstruktion for sejlads d. 13/5  
f) Lederbegejstring d. 13/9 

6. Status efter grupperådsmøder – hvordan er det gået?  
7. Divisionens generalforsamling d. 23/5  

a) Indkaldelse og program 
b) Beretninger 
c) Præsentation under mødet 
d) Økonomi 
e) Kandidater/genopstilling: 

På valg i år er:  
• Hanne som DC 
• Alice 
• Anders som SØK 
• Mads 
• Sanne 
• Tessie 
• Nicolai som DK 
• Camilla 

8. DL-dag d. 24/5 
9. Status på Vinge 

Herunder ansøgning om belysning 
10. Status på Maritimcenter i Frederikssund 
11. DL netværk i DDS d. 21 – 22/6, Hylkedam, Fyn   

Hvem deltager 
12. Nyt fra grupperne 
13. Næste møde d. 23/4 
14. Eventuelt 

 

Referat 

2. Referent: Hanne 



3. Økonomi 
• Ingen status. Møde med Brian snart for at få styr på bankimport og eksporter mv. 
• Udviklingspulje: Hanne laver en kort tekst, der kan bruges i ’mail-signatur’, og kigger på 

teksten for kriterier. 
4. Afholdte arrangementer 

• Pingo-fodbold: Stor succes. 90 spejdere deltog. Nogle kampe med lidt hårdt spil – 
måske lige gøre dommere opmærksomme på at holde mere øje med dette.  
Dagbog er afskaffet, mens Pingo-stafetten kører videre. 

• Ragnarok: 8 patruljer (fra 7 grupper) deltog; 41 spejdere. En god weekend – hvor det 
viste sig, at det er en stor udfordring at få frataget mobiltelefon og få et fysisk kort       
Stor tilslutning af hjælpere – både seniorer og mange andre. 

5. Kommende arrangementer 
a) Næste planlægningsmøder for divisionsturnering er fastlagt. 

Mikro/mini: 19/3 (Hundested); Junior: 7/4 (Multihytten i Stenløse); Trop; 28/4 (Skibby). 
b) Divisionsturneringer d. 5/4 (mikro/mini), d. 3/5 (junior) og d. 17-18/5 (trop)  

Husk at give besked til Ole, hvis der skal bestilles toiletter – send en mail. 
c) Seniordag 6/4: bålhygge på Egelund – planlægger med gratis arrangement. 
d) Bestyrelseskursus 7/5: Invitationer udsendes snart 
e) Sikkerhedskursus: Invitation er udsendt 
f) Lederbegejstring – sidste gang fik det navnet: Senior-/lederdag 

Brainstorm vedr. elementer: Være ude, ’Noget med hjem’, Godt at lave mad sammen, 
OK at være med uden at overnatte, Leg, Noget Wauw eller uventet 
Idé til aktivitet: Træklatring – findes flere steder 
Mulige steder: Haldbjerg, Helsinge (gode faciliteter; måske eksterne aktiviteter, da 
deres egne aktiviteter ikke var så udfordrende sidst); Skovskolen, Fredensborg (har 
været der to gange i de seneste år); Vikingeskibsmuseet, Roskilde 
Udvalg: Alice, Ole kontakter mulige steder. Der skal nedsættes større udvalg til videre 
planlægning 

6. Grupperådsmøder 
• Ebbe Skjalmssøn (Alice + Sidse): Kun få deltagere ud over bestyrelse mv. Økonomi vedr. 

deres hytte(r) var ikke helt klart beskrevet. 
• Ølstykke (Paw + Anja): En del forældre og spejdere. Baser, hvor der blev fortalt om 

aktiviteter i grenene.  
• 1. Frederikssund (Sanne): 4-5 forældre til stede. Forløb stille og roligt. Prøver nyt tiltag: 

legestue-spejd (0-3 år), spejd med familier (med børn, der har udfordringer) 
• Ræven (Ole): Fin tilslutning og god stemning. 
• Stenlænderne (Hanne): Fin tilslutning og god stemning.  
• Svaneungerne (Tessie): Vil gerne bruge flere penge på aktiviteter – hæver kontingent 

lidt. Forældre vil gerne bidrage. 
• Erik Ejegod (Anja + Paw): mest ledere og bestyrelse, der deltog. Budgetter var ikke 

udsendt før mødet – lå på hjemmesiden. Stort fokus på ny hytte. 
• Grevinde Danner (Sanne): Mange deltagere (spisning først). Gik stille og roligt. 
• Knud Rasmussen (Paw): Manglede unge i bestyrelsen – men skulle falde på plads  
• Kong Svend (Iben): Flest deltagere med tørklæde. Muligvis ikke korrekt indkaldt (kun 

første 80 valgt i Medlemsservice?) 



• Arresø (Alice): Meget positivt. Stort og engageret fremmøde. Stor tilfredshed fra begge 
sider med at være i Sct. Georg Gildets hytte. 

7. Divisionens generalforsamlingen d. 23/5 
• Hanne og Ole laver indbydelse 
• Beretninger og enkelte billeder indsendes inden udgangen af marts 
• Philip fra Korpskontoret holder oplæg om arbejdet med medlemsvækst 
• Økonomi: ingen kontingentstigning i 2027 
• Kandidater/genopstilling: 

• Hanne som DC – genopstiller  
• Alice – genopstiller 
• Anders som SØK – genopstiller for 1 periode 
• Mads – genopstiller ikke 
• Sanne – genopstiller 
• Tessie – genopstiller 
• Nicolai som DK – opstiller 
• Camilla – opstiller 

8. DL-dag d. 24/5 
Mødes til morgenmad og slutter sidst på eftermiddagen. Afholdes hos Svaneungerne, og der vil 
sandsynligvis være mulighed for overnatning fra fredag. 

9. Status på Vinge 
8 spejdere og 2 aktive forældre. Forslag til gruppenavn (fra lokalt museum): Kongshøj. 
Alice uddeler Velkommen som spejder og Spejder Snus i morgen. 
Har indtil nu brugt lånte lamper – nu er det lyst nok til, at der ikke er behov for lamper. Der er 
søgt tilskud til indkøb af batterilamper fra Frederikssund kommune – vil behandle sagen i 
slutningen af april. 

10. Det maritime center 
Basisprojektet er godkendt af Byrådet. Tidsplan: færdigt i 2027. 
Der skal fjernes forurenet fjordbund, men opgravet materiale kan genbruges til volde mv. på 
land. 

11. DL Netværk i DDS d. 21 – 22/6, Hylkedam, Fyn 
Primære emne vil være udvikling – både generelt og i enkelte grene mv. – herunder 
medlemsvækst og udviklingsplan 
Deltagere afklares, når vi kommer tættere på. 

12. Nyt fra grupperne – lukket punkt 
13. Næste møde 23/4 (afbud fra Iben og Anders) 
14. Evt.  

• Forslag til næste temamøde (januar 2026) – fra Carl: Udgangspunkt i ’Skab trygge 
rammer for fælles samtaler’ 

• Overgang fra Dropbox til One-drive 
i. Skæringsdato bliver ca. 1. april 

ii. Hanne sender nærmere info 

Spejderhilsen 
Hanne 


